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Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia OZ v Haliči konaného dňa 09.03.2023  

  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je Prílohou č. 1 tejto Zápisnice  

Otvorenie   

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Halič (ďalej len OZ) otvoril a viedol Mgr. Alexander 

Udvardy, starosta obce (ďalej len starosta), ktorý privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je 

fyzicky prítomných 9 poslancov a OZ je uznášania schopné. Za zapisovateľku zo zasadnutia OZ určil 

starosta Andreu Haškovú, pracovníčku obce, a za overovateľa zápisnice určil poslanca Póniho. Do 

návrhovej komisie navrhol poslanca Langa.  Zasadnutie OZ bolo zvolané na základe zákona NR SR 

č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov písomnou pozvánkou s nasledovným programom:  

1. Úvodné náležitosti:   

a. Otvorenie zasadnutia.   

b. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4. Výsledok výberu dodávateľa výkonu činnosti stavebného dozora pre stavbu Novostavba bytového       

domu 14 bytových jednotiek   

5. Podanie žiadosti o navýšenie úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania pre stavbu Novostavba   

bytového domu 14 bytových jednotiek.  

6. Výška nájomného a poplatkov za užívanie priestorov ZŠ s MŠ Hany Ponickej   

7. Úprava vybraných poplatkov za priestory a služby poskytované obecným úradom   

8. Úprava rozpočtu obce na rok 2023   

9. Podnety občanov.   

10. Informácie starostu o realizovaných a plánovaných aktivitách.   

a. Aktuálny stav realizovaných investičných aktivít obce (múzeum Csontváry, vnútroblok, 

bytovky, a pod.)  

b. Príprava projektu komplexnej výmeny vodovodného potrubia a rozšírenia pre novú 

zástavbu   

c. Zavádzanie evidenčného systému odpadov  

d. Výsadba stromov popri cykloceste   

e. Projektová dokumentácia pokračovania cyklochodníka- financovanie cez UMR Lučenec a  

IROP   

f. Možnosti získania NFP na pripravené investičné zámery obce – obnova športovísk, 

nakladanie s odpadmi   

11. Interpelácie starostu.   

12. Informácie z komisií.   

13. Rôzne.   
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14. Záver.  

Uznesenie č. 57/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo v Haliči berie na vedomie – starosta určil za zapisovateľku zo zasadnutia OZ 

Andreu Haškovú – pracovníčku obce. Za overovateľa zápisnice určil poslanca Póniho, a do návrhovej 

komisie navrhol poslanca Langa.  

  

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

  

Uznesenie č. 58/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo v Haliči schvaľuje program rokovania Obecného zastupiteľstva v Haliči.  

Hlasovanie poslancov: 9 poslancov za z 9 prítomných   

Uznesenie bolo schválené.  

  

3. Kontrola plnenia uznesení.  

Uznesenie č.25/2022 ukladalo starostovi obce zabezpečiť zrušenie bankovej záruky a jej nahradenie 

zriadením záložného práva na nehnuteľnosť – obvodné zdravotné stredisko. Keďže zdravotné 

stredisko nemá požadovanú hodnotu na zrušenie zábezpeky, obzvlášť ak bude potrebné požiadať o 

navýšenie úveru, bude potrebná vyššia záruka. V súčasnosti prebieha jednanie s inou bankou, a v 

prípade dojednania výhodnejších podmienok starosta predloží OZ návrh na úpravu a zmenu bankovej 

záruky a prenos do inej banky na ďalšom OZ.  

Uznesenie č.48/2023 schválilo pre účely získania pozemkov potrebných pre budovanie v lokalite 

Halič-Horné pole zámenu pozemkov a určenie vlastníckych práv k predmetným nehnuteľnostiam, a 

zriadenie vecného bremena(podrobný rozpis viď Zápisnicu zo zasadnutia OZ v Haliči 9.2.2023). 

Starosta uviedol, že zatiaľ neprebehlo podpísanie zmluvy, pretože je potrebné odsúhlasiť spôsob 

zriadenia vecného bremena, prípadne vyčísliť rozdiely vo výmerách a špecifikovať odplatu vecného 

bremena.   

Uznesenie č.54/2023 obsahovalo žiadosť voči starostovi obce o poskytnutie súčinnosti obyvateľom 

Telky pri vybavovaní prevodu zo Slovenského pozemkového fondu(projekt rekonštrukcia ČOV). 

Starosta zhodnotil, že daná záležitosť je príliš zložitá a odporučil nájsť právnika na vykonanie 

potrebných krokov.  

Uznesenie č.55/2023 uložilo riaditeľovi ZŠ s MŠ Hany Ponickej v Haliči, aby vypracoval návrh výšky 

krátkodobého nájmu a poplatkov s tým spojených. Riaditeľ návrh doručil. Starosta navrhol, aby sa 

úprava sadzieb nájmov posunula na posúdenie ekonomickej komisii, a následne prejednávala až na 

ďalšom OZ.   

  

Uznesenie č. 59/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 25/2022 zo dňa 15.12.2022 

do nasledujúceho zasadania OZ, ktoré bude v apríli 2023.   

Uznesenie č. 60/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie doručenie prehľadu poplatkov za krátkodobé nájmy a 

užívanie majetku zvereného do správy ZŠ s MŠ Hany Ponickej, navrhnutého riaditeľom školy. 
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Odsúhlasenie konkrétnych položiek prehľadu sa presúva do nasledujúceho zasadania OZ v apríli 

2023 po ich prerokovaní v ekonomickej komisii.   

Hlasovanie poslancov: 9 poslancov za z 9 prítomných   

Uznesenie bolo schválené.  

  

Uznesenie č. 61/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  

  

4. Výsledok výberu dodávateľa výkonu činnosti stavebného dozora pre stavbu Novostavba 

bytového domu 14 bytových jednotiek   

Dokumentácia z obstarávania bola rozposlaná poslancom elektronickou poštou. Oslovené boli 

prostredníctvom elektronickej platformy na Úrade pre verejné obstarávanie tri subjekty, víťazná-  

najnižšia ponuka je od Realiteka s.r.o Banská Bystrica.   

  

Uznesenie č. 62/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie výsledok výberu dodávateľa výkonu činnosti stavebného 

dozora pre stavbu Novostavba bytového domu 14 bytových jednotiek – spoločnosť Realiteka s.r.o. 

BB. Odsúhlasenie výsledku výberového konania hlasovaním:  

Hlasovanie poslancov: 9 poslancov za z 9 prítomných   

Uznesenie bolo schválené.  

  

5. Podanie žiadosti o navýšenie úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania pre stavbu 

Novostavba bytového domu 14 bytových jednotiek.  

Podanie žiadosti o navýšenie úveru bolo poslancom zaslané v časovom predstihu na 

pripomienkovanie.  

  

Uznesenie č. 63/2023 zo dňa 09.03.2023  

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Spôsob financovania výstavby bytových domov po zvýšení 

obstarávacieho nákladu v zmysle Dodatku č. 4 k Zmluve o dielo č. SP-1/2020 zo dňa 

24.02.2020 medzi obcou Halič a fi SVOMA, s.r.o., odsúhlaseného uznesením Obecného 

zastupiteľstva v Haliči č. 35/2023 formou:   

• Schválenej dotácie Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky /ďalej len 

„MDV SR“/ vo výške 296.770 €  

• Schváleného úveru z prostriedkov Štátneho fondu rozvoja bývania /ďalej len „ŠFRB“/ 

podľa zmluvy č. 600/234/2021 vo výške 551.140 €   

• Navýšenia úveru z prostriedkov ŠFRB vo výške 218.390 € v zmysle zákona č. 150/2013  

Z. z. a zákona č. 506/2021 Z. z., t. j. celková výška úveru bude 769.530 €  

 Vlastných zdrojov obce Halič vo výške 0,82 €  
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b) Spôsob financovania výstavby prislúchajúcej technickej vybavenosti po zvýšení 

obstarávacieho nákladu v zmysle Dodatku č. 4 k Zmluve o dielo č. SP-1/2020 zo dňa 

24.02.2020 medzi obcou Halič a fi SVOMA, s.r.o., odsúhlaseného uznesením Obecného 

zastupiteľstva v Haliči č. 35/2023 formou:  

 Schválenej dotácie MDV SR podľa zmluvy č. 0108-PRB/2021 vo výške 38.780 € 

 Schváleného úveru z prostriedkov ŠFRB podľa zmluvy č. 600/235/2021 vo výške 

87.700 €  

 Navýšenia úveru z prostriedkov ŠFRB vo výške 14.500 € v zmysle zákona č. 150/2013 

Z. z. a zákona č. 506/2021 Z. z., t. j. celková výška úveru bude 102.200 € 

 Vlastných zdrojov obce Halič vo výške 131.568,02 € 

   

c) Vyčlenenie vlastných finančných prostriedkov vo výške 0,82€ na obstaranie výstavby 

bytových domov 14 b.j. nájomných bytov  

d) Vyčlenenie vlastných finančných prostriedkov vo výške 131.568,02€ na obstaranie 

prislúchajúcej technickej vybavenosti  

e) Podanie žiadosti o poskytnutie podpory vo forme navýšenia úveru na obstaranie výstavby 

bytových domov 14 b.j. nájomných bytov podľa zákona č.150/2013 Z.z. o Štátnom fonde 

rozvoja bývania a zákona č. 506/2021 Z.z.  

f) Podanie žiadosti o poskytnutie podpory vo forme navýšenia úveru na obstaranie 

prislúchajúcej technickej vybavenosti nájomných bytov podľa zákona č.150/2013 Z.z. o 

Štátnom fonde rozvoja bývania a zákona č. 506/2021 Z.z.  

g) Záväzok Obce Halič vyčleňovať finančné prostriedky v rozpočte obce na zabezpečenie 

splácania navýšenia poskytnutých úverov zo ŠFRB počas celej doby ich splatnosti  

h) Ručenie na zabezpečenie splácania poskytnutých navýšených úverov zo ŠFRB na účely 

výstavby bytových domov a technickej vybavenosti s dotáciou formou kombinácie bankovej 

záruky a zriadením záložného práva v prospech ŠFRB k nehnuteľnostiam vo výlučnom 

vlastníctve Obce, t.j. vo veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1, nachádzajúcim sa v 

katastrálnom území Halič, okres Lučenec, evidované na LV č. 650, a to:   

• Budova zdravotného strediska súp. č. 382,   

• Pozemok súp. č. 443/3 – zastavané plochy a nádvoria  

• a následne zriadením záložného práva v prospech ŠFRB   na   nájomné   byty   
obstarané   podľa   zákona č. 150/2013 Z. z. o Štátnom fonde rozvoja bývania v znení 

neskorších predpisov, vrátane pozemkov pod bytovým domom.   
  

Hlasovanie poslancov: 9 poslancov za z 9 prítomných   

Uznesenie bolo schválené.  

  

6. Výška nájomného a poplatkov za užívanie priestorov ZŠ s MŠ Hany Ponickej  Bod 

bol prejednaný počas kontroly plnenia uznesení.  
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7. Úprava vybraných poplatkov za priestory a služby poskytované obecným úradom   

Návrh na úpravu cien za priestory a služby bol posunutý ekonomickej komisii na prejednanie. 

Prerokovanie a odsúhlasenie prebehne na ďalšom OZ.  

  

  

Uznesenie č. 64/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie o sadzbách poplatkov za priestory a služby 

poskytované obecným úradom. Odsúhlasenie hlasovaním prebehne na najbližšom zasadnutí OZ v 

apríli 2023 po ich prerokovaní v ekonomickej komisii.  

  

8. Úprava rozpočtu obce na rok 2023  

Návrh úpravy rozpočtu obce bol poslancom zaslaný v časovom predstihu na pripomienkovanie. 

Dôvodom úpravy je navýšenie príjmov a úprava výdavkov.  

Návrh rozpočtu bol prerokovaný ekonomickou komisiou. Predseda komisie Rehanek doporučuje 

odsúhlasiť.  

Poslanec Lang položil otázku ohľadne žiadosti o refundáciu elektriny. Starosta odpovedal, že žiadosť 

bola podaná za každé odberné miesto, a aj schválená. Časť nárastu sumy za elektrinu bude obci 

preplatená.  

Občan Lukáč požiadal OZ, aby sa riešila realizácia tribúny na futbalovom ihrisku, na ktorú je už 

získaná dotácia od futbalového zväzu. Predĺžený termín realizácie je do septembra. Je podaná 

žiadosť na dofinancovanie. Starosta navrhol, aby sa to zrealizovalo, dotácia je v rezervnom fonde. 

Poslanec Rehanek navrhol, aby to prejednala ekonomická komisia. Občan Hikker uviedol, že budúci 

rok bude 105.výročie Haličského futbalového klubu. Poslanec Lang dal návrh na ušetrenie finančných 

prostriedkov svojpomocne, starosta odpovedal, že je možnosť ušetriť na vyhotovení betónového 

základu. Poslankyňa Balagová navrhla urobiť zbierku v obci. Starosta navrhol zareagovať na výzvu 

Coop Jednoty na podporu projektov v obci. Riaditeľ ZŠ Čičmanec navrhol zapojiť sa do výzvy 

Oblastného zväzu o dotáciu na športové projekty. Starosta navrhol hlasovať o tom, či OZ schvaľuje 

doplniť investičnú akciu Realizácia výstavby tribúny na futbalovom ihrisku do rozpočtu na rok 2023.  

  

Uznesenie č. 65/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zahrnutie nákladov súvisiacich s investičnou akciou: Realizácia 

tribúny na futbalovom ihrisku, v rozsahu použitia finančných prostriedkov z nasledujúcich zdrojov: 

dotácia zo SFZ vo výške 10.000,-€, čerpanie prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 15.000,-€.  

  

Hlasovanie poslancov: 9 poslancov za z 9 prítomných   

Uznesenie bolo schválené.  

  

Uznesenie č. 66/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu obce na rok 2023, nasledovne:  

100/daňové príjmy  917 884,00  

200/nedaňové príjmy  108 940,00  
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300/transfery  1 190 746  

400/finančné príjmy  322 305,00  

podnikateľská činnosť  52 000,00  

600/bežné výdavky  1 716 960,00  

700/kapitálové výdavky  470 815,00  

800/výdavkové FO  352 100,00  

podnikateľská činnosť  52 000,00  

  

Hlasovanie poslancov: 9 poslancov za z 9 prítomných   

Uznesenie bolo schválené.  

  

9. Podnety občanov.   

K tomuto bodu nebola žiadna rozprava.  

  

10. Informácie starostu o realizovaných a plánovaných aktivitách.   

Stavebné práce na budúcom múzeu - prebiehajú práce na vnútornej elektroinštalácii aj v podkroví, do 

konca marca by mali byť dodané okná aj dvere. Termín odovzdania stavebnej časti zostáva na 30.4., 

predĺženie termínu ukončenia projektu je do konca septembra tohto roku. V najbližších dňoch začnú 

úpravy dvora a výstavba plota. Budeme sa uchádzať o finančný príspevok na vnútorné expozície 

múzea.   

Mikroregión Novohradské podzámčie plánuje spoločný projekt na zakúpenie mobilnej muštárne, ktorú 

by využívali obyvatelia všetkých obcí mikroregiónu.  

Vnútroblok na ul.Školskej - momentálne sa čaká na odsúhlasenie verejného obstarávania na výber 

dodávateľa a stavebný dozor.  

Novostavba bytového domu - stavebný dozor je už odsúhlasený. Budúci týždeň sa dohodne 

odovzdanie staveniska, keďže zhotoviteľ už splnil zloženie výkonovej zmluvnej zábezpeky bankovou 

zárukou.  

Príprava projektu komplexnej výmeny vodovodného potrubia a rozšírenia pre novú zástavbu - v r.2021 

bola podaná žiadosť na StVS a.s. B.Bystrica o zaradenie do plánu investičných aktivít výmeny našich 

azbestocementových a liatinových potrubí v obci za PPR potrubia, v ktorej už bola zahrnutá aj bytová 

výstavba Horné pole. Do konca marca prebieha súťaž o projektanta, ktorý následne pripraví 

projektovú dokumentáciu. Celý projekt je financovaný vodárenskou spoločnosťou. V budúcom roku 

by mala prebehnúť realizácia. Poslankyňa Molnárová doplnila, že obec síce nebude mať na projekt 

výmeny náklady, ale možno bude potrebné upraviť cesty po realizácii. Starosta odpovedal, že je 

možné, že sa budeme musieť na úprave ciest podieľať, závisí od rozpočtu. Poslankyňa Molnárová sa 

opýtala na prípojky k domácnostiam. Starosta odpovedal, že prípojky budú urobené po hranicu 

pozemku, budú vymenené za nové, takže s napojením budú mať občania nejaké náklady. Podrobnosti 

ešte nie sú známe.  

Zavádzanie evidenčného systému odpadov – Podarilo sa označiť cca 98% nádob v obci, prvý snímaný 

zvoz sa už uskutočnil. Na stránke obce je možné skontrolovať si evidenciu vývozov. Nálepky na 

separovaný zber sú v príprave. Ak sa nestihne zrealizovať roznos štartovacích balíčkov s nálepkami 

do domácností do najbližšieho termínu vývozu separovaného odpadu, budeme informovať verejnosť 
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o ďalšom postupe. Novinkou je zber použitého jedlého oleja, ktorý sa bude vyvážať zároveň s 

kuchynským odpadom.   

Výsadba stromov popri cykloceste – Poslankyňa Molnárová podala žiadosť cez nadáciu Ekopolis na 

výsadbu stromov, získali sme dotáciu v sume 3.500€ na nákup sadeníc, náradia a ochranného pletiva 

proti poškodeniu divou zverou. Projekt je nazvaný Alej priateľstva. Občania majú možnosť niekomu 

venovať strom, k čomu  je už pripravený formulár na nahlasovanie. Termín výsadby je naplánovaný 

na 1.apríl 2023. Poslanec Lang navrhol osloviť k spolupráci aj mesto Lučenec, ohľadne dodania 

kvalitnej zeminy, prípadne hnojiva.  

Projektová dokumentácia pokračovania cyklochodníka- financovanie cez UMR Lučenec a IROP – 

rozhodnutie o schválení dotácie na projektovú dokumentáciu a darovacia zmluva na formálne 

odsúhlasenie bola doručená poslancom elektronickou  poštou.   

Možnosti získania NFP na pripravené investičné zámery obce – obnova športovísk, nakladanie s 

odpadmi – Uchádzali sme sa o grant na obnovu športovísk z fondu na podporu športu. Starosta 

navrhol podať vypracovanú žiadosť na zveľadenie budovy v športovom areáli. Čo sa týka nakladania 

s odpadmi, bola podaná žiadosť na mechanizmy na triedený zber odpadov. Starosta vyjadril nádej na 

zaobstaranie mobilnej kompostárne, drviča zeleného odpadu, čím by odpadli náklady s vývozom 

zeleného odpadu do Veľkých Draviec.  

  

Uznesenie č. 67/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo   

A/ berie na vedomie informáciu starostu obce o možnosti opätovného predloženia žiadosti o NFP na 

projekt „Rekonštrukcia, dobudovanie a modernizácia športového areálu v obci Halič“  

B/ schvaľuje predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Fondu na podporu športu v 

rámci výzvy č. 2022/002 na projekt „Rekonštrukcia, dobudovanie a modernizácia športového areálu 

v obci Halič“. Konkrétne na stavebný objekt SO-01 – Budova športu ako celok, vrátane vybudovania 

šikmej strechy a na SO-03 Krytú tribúnu s oblým zastrešením a SO-04 a SO-05 Kryté striedačky po 

aktualizácii rozpočtového nákladu.  

  

Hlasovanie poslancov: 9 poslancov za z 9 prítomných  

Uznesenie bolo schválené  

  

Uznesenie č. 68/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostu o realizovaných a plánovaných aktivitách.   

  

11. Interpelácie starostu.   

Poslankyňa Molnárová sa opýtala na možnosti využívania novozriadenej posilňovne v budove 

základnej školy. Riaditeľ školy uviedol, že zodpovednou osobou za posilňovňu je Peter Neupaver, a 

užívatelia sa riadia prevádzkovým poriadkom. Poplatok za jednu návštevu posilňovne je 1€. 

Poslankyňa navrhla uvedené zverejniť.  

Starosta informoval prítomných o volebnom sneme ZMOS Novohradu, ktorého sa zúčastnil, a o 

zmenách v orgánoch združenia.  
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Poslanec Rehanek informoval o výzve na rekonštrukciu miestnych komunikácií z eurofondov. Navrhol 

pripraviť projektovú dokumentáciu. Starosta odpovedal, že projektové dokumentácie sú pripravené, 

len je potrebné v prípade zapojenia sa do výzvy upraviť rozpočet.   

Poslanec Póni predniesol podnet od pani Zvarovej zo Staničnej ulice ohľadne realizácie obrubníka na 

Staničnej ulici. Starosta odpovedal, že tento projekt nie je v rozpočte na tento rok.  

  

12. Informácie z komisií.   

Ekonomická komisia odsúhlasila prijatie darovaného defibrilátora a poštovné poplatky za doručenie. 

K obsluhe defibrilátora bude potrebné zaškoliť osoby, ktoré budú nahlásené ako kontaktné na čas 

potrebný k príchodu záchrannej služby. Starosta odporučil členov hasičského zboru na absolvovanie 

kurzu prvej pomoci, v prípade záujmu ho môžu absolvovať aj ďalší občania obce. Zároveň navrhol 

ako miesto osadenia prístroja požiarnu zbrojnicu alebo budovu zdravotného strediska, OZ sa 

jednohlasne zhodlo na budove zdravotného strediska.  

Stavebná komisia obdržala od firmy Elkatel s.r.o., Bratislava žiadosť o stanovisko k projektovej 

dokumentácii – ohlásenie drobnej stavby Optika Halič IMET, zavedenie optických káblov v pozemku 

obce podľa priložených projektov. Komisia žiadosť odsúhlasila, OZ jednohlasne tiež.  

Stavebná komisia tiež prejednávala zmenu územného plánu obce. Návrh bol doručený poštou a bude 

rozposlaný na Okresný úrad životného prostredia na posúdenie, a všetkým dotknutým inštitúciám, 

bude zverejnený na úradnej tabuli obce, aj na internetovej stránke obce, aby bol dostupný každému 

k spripomienkovaniu. Ďalší postup bude zverejnený na internetovej stránke obce.   

Poslankyňa Molnárová uviedla, že na p.Drugdu bola podaná ústna sťažnosť, pretože na 

ul.Budovateľov pred svojím domom mal vysypaný štrk, ktorý sťažoval podmienky prejazdu. Poslanci 

odpovedali, že je štrk už odstránený.   

Športová komisia avízovala ukončenie hokejovej sezóny na zimnom štadióne v Lučenci dňa 

25.3.2023. Na Haličské slávnosti v auguste tohto roku plánujú obnoviť tradičný volejbalový turnaj. KST 

Sokol Halič zverejnil na nástenke v obci plánované podujatia na tento rok.  

  

Uznesenie č. 69/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť fy Elkatel s.r.o. Bratislava o povolenie zavedenia optickej 

siete.  

Hlasovanie poslancov: 9 poslancov za z 9 prítomných   

Uznesenie bolo schválené.  

  

Uznesenie č. 70/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prijatie daru - automatický externý defibrilátor ZOLL AED Plus a 

skrinka AIVIA. Hodnota daru činí 1578 € s DPH  AED ZOLL PLUS  a 467 € skrinka AIVIA s DPH. AED 

v skrinke bude umiestnené na fasáde zdravotného strediska.  
  

Uznesenie č. 71/2023 zo dňa 09.03.2023  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o navrhovaných zmenách v územnom pláne obce 

pripravených na verejné prerokovanie.  
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13. Rôzne  

Starosta predstavil knihu venovanú Antonovi Emanuelovi Timkovi, ktorú pripravuje Dr.Klinda. Obec 

Halič bude knihu vydávať. O knihe, obsahu a príprave porozprával autor osobne.  

Akcia Mašinky v Podzámčí sa bude konať aj tento rok, vo väčšom rozsahu, 6.-8.10.2023.  

Je zavedené hlásenie obecného rozhlasu o 18,45hod. denne, s dôležitými oznámeniami.  

Starosta priniesol vzorky od vydavateľa zberateľských bankoviek. Navrhol objednať eurové bankovky 

ako obecný suvenír pre zberateľov a turistov.  

Poslanec Póni odišiel o 19,00hod.   

  

14. Záver  

Po vyčerpaní bodov programu rokovania OZ  starosta poďakoval všetkým poslancom za účasť  a 

rokovanie ukončil.   

  

  

V Haliči dňa 9.3.2023  

  

                  Mgr.Alexander Udvardy  

Zapísala: Andrea Hašková                                                                        starosta obce  Overil: 

Ľudovít Póni   

  

  


